
NOTULEN JAARVERGADERING 2022 
PLAATSELIJK BELANG NIEUW-HEETEN 
Datum  : Woensdag 6 april 2022 
Locatie  : De Belte 
 

 
 

1. Opening 
      Andrea opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 

 
2. Jaarverslag 

Notulen 2021 ongewijzigd vastgesteld 
 

3. Samenstelling Bestuur 
Bart Krieger is aftredend. Bart blijft betrokken in de werkgroep 100 jaar Nieuw-
Heeten. Nieuw bestuurslid wordt gezocht.  
 

4. Financieel verslag 
Renate geeft een toelichting over de jaarcijfers.  Afkorting Overijsselse vereniging 
krachtige kernen (OVKK) werd toegelicht nav een vraag.  

 
5. Kascommissie 

Willy Bouman en Ingrid Linthorst hebben geen onregelmatigheden gevonden in de 
boekhouding. De jaarrekening is hierbij goedgekeurd.  Willy is aftredend. Els 
Oosterwechel zal toetreden tot de kascommissie.  

 
6. Herbestemming Kerk door Ton Bessembinder 

Er wordt een toelichting gegeven door Ton Bessembinder over de herbestemming 
van de kerk. Saxion studenten hebben onderzoek gedaan en een enquête gehouden 
onder dorpsbewoners. 
Naar aanleiding van de uitkomsten van de enquête zijn ze aan de slag gegaan hebben 
ze voorstellen gedaan voor herbestemming van de kerk. O.a. horeca, toerisme.   
Op dit moment kan er nog  geen duidelijkheid gegeven worden over het vervolg.  

 
Vraag: in hoeverre passen ideeën in kerkenvisie en beperkingen van het bisdom? Ton 
verwacht voor de herbestemming van Nieuw-Heeten geen belemmeringen. 

 
7. Woningbouw 

Helaas weinig ontwikkelingen ten opzichte van vorig jaar. Bij gemeente wordt 
aangedrongen op uitgifte van 2e fase.  
 
Wel is er een groep bij PB aangesloten die zich willen inzetten voor een collectief 
particulier ondernemerschap (CPO).   Aan de gemeente is de vraag gesteld welke 
mogelijkheden er zijn.  Verzoek rondom opstarten CPO geldt voor de 8 
levensloopbestendige woningen.   
Voordeel hiervan is om samen de grond aan te kopen en buiten de loting van de 
gemeente om te werken. 



Als er meer aanmeldingen komen dan dat er plekken zijn, zal er zelf alsnog een loting 
georganiseerd moeten worden.   
 
Vraag: Is CPO niet nadelig voor de huidige vraag die er is in de kavels? CPO is helaas 
niet mogelijk voor de vrijstaande kavels.  
Vraag: Waar kun je je aanmelden? Aanmelden kan bij plaatselijk belang.  
 
Vraag: waarom duurt het zo lang voordat 2e fase wordt uitgegeven?  O.a. onderzoek, 
maar ook gefaseerde woninguitgifte om niet te veel verschuiving in en dorp te weeg 
te brengen.  
De hoop is dit jaar uitgifte maar concrete antwoorden zijn niet te geven.  
Voor de 2e fase: opnieuw inschrijven nodig?   Vraag wordt bij de gemeente 
neergelegd.  
 
Vraag: Praktische vraag: veel ingezaaid al, echter blijft 2e fase nog kaal. Wat gaat er 
mee gebeuren?  Voorstel bloemenmengsel; Jacques Loevezijn neemt het mee.  
 

8. Onderzoek openbaar vervoer. 
Er is onderzoek gedaan naar mogelijkheden van buurtbus vervoer naar Raalte. Echter 
zijn er te weinig verwachte ritten die een lijn kan laten bestaan.  
Er volgt vervolgonderzoek of er via een elektrische deelauto toch vervoer 
gerealiseerd kunnen worden.  
 
Lettele had in het verleden een deelauto, maar dit is weer afgeblazen.  
Broekland is de deelauto net opgestart, mogelijk aanhaken.  
 
Buurtbus rijdt weer goed na de pandemie, mogelijk dat de 2e auto in de ochtend en 
de middag ook weer gaat rijden.  
 

9. Energietransitie door Teun Schuurkamp  
Teun geeft een toelichting, belangrijk is de vermindering van de uitstoot van de CO2.  
De opgave voor Nederland is 55% minder uitstoot van CO2 T.OV. 1990 
In 2050 energie neutraal. 
 
Doelstelling van de gemeente Raalte is nu eerst energiebesparing (minder verbruik, 
meer isolatie) 
In de gemeente Raalte lijkt een windmolen geen optie ivm laagvliegroutes en 
restricties afstand tot bebouwing.  
Streven is om de initiatieven vanuit de bewoners zelf te komen.   
 
In 2019 hebben we als dorp (particulier en bedrijven) meer dan 15.000.000 KWH 
gebruikt.  
Wat kunnen we er dan aan doen om dit te verminderen?  
Minder gebruik van energie door bv isolatie. 
Energie opwekken, zonnepanelen op eigen dak of coöperatief op groot dak/land.  
Bewustwording en gedrag, scheelt 30 a 40%.  
Opslag van energie (huisbatterij) (hopelijk volgt hiervoor subsidie) 



Meer informatie te vinden op de site van de gemeente Raalte. www.raalte.nl  
Advies vraag een gratis energiescan aan, geeft ook advies over de mogelijkheden. 
 
Vraag; bestaat er ook een collectieve accu? Er zijn wel pilots die werken met accu’s 
voor woonwijken.  
Kun je het overschot niet delen met je buurvrouw? Nee, helaas.  
 

10. Van dorpskrant naar dorpsapp. 
Michel geeft een toelichting. De dorpskrant gaat stoppen per okt 2023.  
Er is een enquête gedaan onder inwoners over het vervolg. Streven om in eerste 
instantie voor met name de ouderen nog wat op papier te publiceren. Heidi wil zich 
hiervoor blijven inzetten.  
 
Ook in buurtdorpen speelt dit probleem. O.a. in Heeten. Zij onderzoeken een 
dorpsapp. Subsidie aanvraag is hiervoor ingediend samen met Heeten en Nieuw-
Heeten.  
 
App biedt vele mogelijkheden, laagdrempelig en onderhoudsvriendelijk.  Push 
berichten, prikbord berichten, informatie wordt gevoed via de website. 
 
Een voorbeeld app is die van Deurningen, deze is als voorbeeld te downloaden via de 
appstore of playstore. 
 
Vraag: app vullen. Er zou 1 redacteur aangesteld worden. Streven is dat de redacteur 
zo weinig mogelijk werk aan heeft. 
App wordt gevuld vanuit de website. Deze informatie zie je dan ook op de app.  

 
11. Lopende zaken 

Hondenpoep blijft een probleem, bordjes worden wel gewaardeerd.  Poep in de 
eigen kliko en niet in de centrale bakken.   
Prullenbak bij de hoeve wordt begin mei weggehaald. 
 
Werkgroep 100 jaar bestaan. 
Er wordt een jubileum stickerboek uitgegeven in 2023. Er wordt nog gezocht naar 
foto’s uit oa van de kermis. Graag aanleveren bij de archiefgroep. 
Aanmelden contactpersonen straatversiering bij Ton bessembinder.  
 
Kinderopvang 
Er zijn voldoende aanmeldingen om peuterwerk en kinderopvang uit te breiden. 
Personeel is op dit moment de belemmering.  Is onder de aandacht bij Koos. 
 
Vluchtelingenopvang 
Satu is trots om te zien hoe omgegaan wordt met de vluchtelingen uit Oekraïne in de 
gemeente Raalte. 
Er wordt rust gevonden in de huisjes in de Sallandshoeve.  
Vraag: gaan kinderen naar school in Nieuw-Heeten? Nee streven is om alle kinderen 
uit de gemeente Raalte naar school te brengen in Heino. 



Kinderopvang vanaf 2 jaar kunnen ook in Heino terecht.  Bewust op eenzelfde locatie 
ook voor begeleiding rondom trauma’s etc. 
 
Vluchtelingen kunnen gratis mee met de buurtbus.  
 
College praat wekelijks over vluchtelingen opvang. Namens college B en W 
complimenten naar Nieuw-Heeten hoe de opvang is oppakt is.  Vluchtelingen voelen 
zich heel welkom in Nieuw-Heeten.  
 
Handbaldoeltjes 
Zijn op het vennetje gerealiseerd.  
 
Burendag 
Als vanuit het dorp ideeën zijn voor de burendag meldt dit bij PB. Kan mogelijk 
subsidie aangevraagd worden.  
Burendag vindt plaats in september.  
 
Welkomstbox 
Gemeente Raalte heeft het idee opgevat om zelf ook een welkomstbox te 
introduceren voor nieuwe inwoners, deze box wordt toegevoegd aan de al bestaande 
welkomstbox. 
 
Mooi-Schoon app helemaal groen.  
Er zijn een aantal mensen die Nieuw-Heeten mooi-schoon houden. Hebben 
materialen ontvangen van ROVA. 
Via de app helemaal groen kan bijgehouden worden waar afval geruimd is.  
 
Duo-fiets  
Afgelopen jaar 22 keer gereserveerd. Reserveren kan bij Harry Hagen. Ook op 
nieuwheeten online te vinden hoe dit werkt. 
 

12. Rondvraag  
- Verlenging van het fietspad tot aan de parkeerplaats bij de Zwarteweg?  Er is 

bewust gekozen om het fietspad voor de parkeerplaats te stoppen.   
Voor mensen die de Belte voorbij fietsen is het mogelijk wel onduidelijk?  
Vraagtekens of het vanaf de rotonde niet onveiliger is?   

- Okkenbroekstraat bebouwing is nu klaar; wanneer wordt de Okkenbroekstraat 
herbestraat en de Ambachtsstraat? Advies blijven melden bij de gemeente.  
Gemeente is wel op de hoogte maar blijft lange termijnplanning.  

- Advies onderzoek: in het weekend veel fietsers op de Zwarteweg die niet tijdig 
vanuit de rotonde oversteken naar het fietspad. Mogelijk de aanduiding niet 
goed. 

- In hoeverre heeft bisdom Utrecht nog zeggenschap over de kerk als die niet meer 
in gebruik is? Het bestuur van parochie heilig kruis neemt de beslissing wat er 
mee gaat gebeuren en dit moet goed onderbouwd worden. De bisschop zal dit 
moeten goedkeuren.   

 



 
 
 
 

 
 


